

倍锐特比尔兹有限公司中国代表处
BOEHLERIT and BILZ GmbH China
representative office

上海瑞士中心, 富特东三路526号3号楼A107室,
中国上海自由贸易区 200131

**Swiss Center Shanghai, Room A107, Building 3,
No. 526, 3rd East Fute Road,
China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, 200131
P.R. China**

Tel: +86 21 2076 5699 / 2076 5593

Fax: +86 21 2076 5722 / 2076 5629

E-Mail: Info@boehlerit.com.cn

Web: <http://www.boehlerit.com>

BOEHLERIT



实力成就非凡

Hard facts for best results



硬质合金专家

THE CARBIDE EXPERTS

*Böhler*公司从1932年就开始用*Böhlerit*这个品牌生产硬质合金材料。在1991年公司结合自己在钢材领域的核心优势重组战略方向时，*Böhlerit*被生产木材和塑料精密刀具的蓝帜集团收购。

Böhler AG began to produce carbide materials under the Böhlerit brand in 1932. When the company realigned the focus of its strategic orientation along its core competency of steel in 1991, Boehlerit was taken over the by the Leitz Group, manufacturers of precision tools for timber and plastic machining.

之后，公司有了重大的增长，开拓了新领域，创新了新产品和发展了在欧洲的子公司，现在全球雇员超过了800人，营业额达到了原来的四倍。现在*boehlerit*已成为国际性的知名品牌，同时也是面向未来的高质量硬质合金和切削材料的代名词。公司赢得了国际性的客户赞誉。

Since then the company has enjoyed significant growth, expanding into new business fields, innovative product developments and new subsidiaries in Europe and overseas employing a staff of more than 800 globally; and it has achieved a fourfold increase in turnover. Today, the name Boehlerit is an internationally renowned high-value brand, synonymous with innovative and future-oriented carbide and cutting materials for special quality tools. The company owes this international esteem to the loyalty of its customers.



Boehlerit 营销分公司
Marketing subsidiaries of Boehlerit

东盟, 巴西, 德国, 意大利, 墨西哥, 波兰, 西班牙, 土耳其, 捷克/斯洛伐克, 匈牙利
ASEAN, Brazil, Germany, Italy, Mexico, Austria, Poland, Spain, Turkey, the Czech Republic/Slovakia, Hungary

